
ــی ــورای اسلام ــس ش ــه رئی گلای
مازندران از نبود اعتبار

خرداد 5, 1393

رئیس شورای اسلامی استان مازندران با بیان اینکه شوراها از نبود
اعتبار رنج میبرند، گفت: ردیف اعتباری مستقلی در مجلس مطرح شد به
نتیجه نرسید و با نظر مخالف برخی از نمایندگان مازندرانی مواجه

بود.

حمیـدرضا افراشتـه پیـش از ظهـر امـروز در جلسـهای بـا اسـتاندار
مازندران که در سالن شماره دو استانداری برگزار شد، به بیان

مشکلات پیشروی شوراهای اسلامی در مازندران پرداخت.

وی با اشاره به اینکه مجموعه شوراها برای روانسازی خدمات مردمی
تشکیل شده است، اظهار داشت: ظرفیت 7 هزار و 200 شورایی مازندران

در اختیار مقام اجرایی استان قرار دارد.

رئیس شورای اسلامی استان مازندران افزایش هزینه تامین اجتماعی را
بار سنگینی بر دوش کارگران ساختمانی دانست و ادامه داد: با
افزایش نرخ تامین اجتماعی مردم به ساخت و ساز غیرمجاز روی آوردند

که در این روند شهرداریها متضرر میشوند.

وی با بیان اینکه شوراها حلقه اتصال مردم و دولت هستند، تصریح
کرد: برای چالاکی شوراها حضور یکی از اعضای شورای استان در

کمیسیونهای تخصصی استانداری ضروری است.

افراشته ضمن گلهمندی از نبود اعتبار در شورای استان مازندران
گفت: در مدت دو سال گذشته به شورای شهرستانها ریالی پرداخت نشده

است.

وی با اشاره به اینکه سایر استانها موضوع نبود اعتبار در شوراها
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را رفع کردند،خاطر نشان کرد: شورای اسلامی استان مازندران نیز
برای رفع مشکلات مالی طرحهایی را در صورت همکاری به استانداری

ارائه میدهد.

این مسئول  نابسامانی طرح دریا و غرق شدن حدود 200 نفر در سال
گذشته را دغدغه شورای اسلامی استان دانست و تاکید کرد: مسئولان

باید طرح دریا را به صورت ملی ببینند.

وی با بیان اینکه بسیاری از غریق دریای خزر غیربومی و مسافر
هستند، افزود: سال گذشته 182 نفر از غرق شدههای دریای مازندران

مرد بودند.

رئیس شورای اسلامی استان مازندران با اشاره به اینکه ردیف اعتباری
مستقلی که هفته گذشته در مجلس شورای اسلامی مطرح شد با تمام
انتظارات به نتیجه نرسید، گفت: برخی از نمایندگان استان هم نظر

مخالف داشتند.

ــدرود ــدار میان ــاون فرمان مع
معارفه شد

خرداد 5, 1393

معاون جدید فرماندار میاندرود روز دوشنبه با حضور جمعی از مسوولان
شهرستان معرفی شد.

فرماندار میاندرود در این آیین جا به جایی مدیران را امری طبیعی
دانست و گفت : این امر به معنای نارضایتی از مدیران گذشته نیست.

ارسطو قادری با تاکید بر اینکه مدیران باید در طول 24 ساعت آماده
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خدمت رسانی به مردم باشند ، افزود: تکریم مردم باید به نحو
شایسته ای صورت گیرد.

معاون جدید فرماندار میاندرود هم در این آیین با اشاره به فراهم
شدن بستر خدمت رسانی به مردم منطقه ، گفت : ما به عنوان خادمان

مردم وظیفه داریم به مشکلات آنها رسیدگی کنیم.

علی غلامیان ایجاد روحیه امید و نشاط در مردم را یکی از وظایف
مدیران دانست و افزود: ایجاد اشتغال و رفع بیکاری در منطقه نیز

باید از دغدغه اصلی مدیران باشد.

در این آیین از زحمات ˈ محمد اسفندیاریˈ قدردانی  و علی غلامیان
به عنوان معاون جدید فرمانداری میاندرود معرفی شد./ایرنا

آغاز بهکار اجلاس خانه سینما از
امروز

خرداد 5, 1393

 

مدیرکل میراثفرهنگی، صنایع دستی و گردشگری مازندران از آغاز
بهکار اجلاس خانه سینما از امروز در مازندران خبر داد.

دلاور بزرگنیا صبح امروز در حاشیه آغاز به کار اجلاس خانه سینما در
جمع خبرنگاران اظهار داشت: گردهمایی روسای جامعه اصناف سینمایی
ایران از امروز تا هفتم خرداد با حضور چهرههای شاخص سینمایی با
شعار سینما دریچهای برای شناخت تاریخ فرهنگ و تمدن برگزار میشود.
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وی ادامه داد: بر اساس تفاهمنامه اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری
و صنایع دستی مازندران با خانه سینما، مقرر شد تا خانه سینما با
همکاری صنوف سینمای ایران، اجلاس سالانه خود را با هدف نشان دادن
ــه ــی آن ب ــدران و معرف ــری مازن ــای گردشگ ــدیها و ظرفیته توانمن

پدیدآورندگان آثار سینمایی، امسال در مازندران برگزار کند.

بزرگنیا یادآور شد: در جدول برنامههای سینماگران، بازدید از برخی
مکانهای گردشگری استان در نظر گرفته شده است.

مدیرکل گردشگری مازندران یادآور شد: از جمله برنامههای این
گردهمایی سه روزه، میتوان به بازدید از جاده کناره، برخی شهرکهای
دریایی و و سواحل دریای مازندران، بازدید از پارک هنرمندان،

عمارت کلبادی، حمام وزیری و خانه فاضلی ساری اشاره کرد.

وی ادامه داد: بازدید از بیمارستان در حال ساخت کودکان مبتلا به
سرطان ماهک و تماشای نمایشهای آیینی مازندران به همراه موسیقی

محلی هم در فهرست برنامههای روز نخست قرار دارد.

بزرگنیا خاطرنشانکرد: ضیافت شام شهردار ساری پایان بخش برنامههای
روز اول سفر است.

وی بـا بیـان اینکـه در برنامههـای روز دوم، بازدیـد از مجمـوعه
عباسآباد، باغ شاه و سایر اماکن دیدنی بهشهر و برگزاری اجلاس
سالانه خانه سینما در عباسآباد بهشهر دیده شده است، افزود: عصر
روز دوم هم برنامه بازدید از مجموعه فرحآباد ساری و گشت و گذار

در سواحل فرح آباد اجرا میشود.

این مسئول یادآور شد: در روز سوم و آخرین روز سفر هم بازدید از
سواحل بابلسر و اماکن تاریخی این شهر به همراه گشت دریایی

گنجانده شده است.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی مازندران، ادامه داد:
مازندران با برخورداری از مواهب طبیعی، آداب و رسوم غنی و آثار
تاریخی و محوطههای باستانی، ظرفیتهای ناشناختهای دارد که میتواند
با زبانی جدید و از طریق سینما به گردشگران داخلی و خارجی نشان

داده شود./فارس



نخسـتین دفترچـه طـرح بیمـه سلامـت
همگــانی رایگــان در مازنــدران

تحویل داده شد
خرداد 5, 1393

مدیرکل بیمه سلامت مازندران گفت: نخستین دفترچه طرح بیمه سلامت
همگانی رایگان در مازندران تحویل داده شد.

رسول ظفرمند  افزود:  پس از تحویل نخستین دفترچه بیمه همگانی
سلامت رایگان توسط رئیس جمهور در همایش بیمه سلامت همگانی، در
مازندران نیز نخستین دفترچه بیمه سلامت همگانی رایگان تحویل شد.

وی  ادامه داد: پس از ثبتنام متقاضیان فاقد پوشش بیمه درمان در
سامانه بیمه سلامت که از اول اردیبهشت ماه امسال آغاز شد، تلاشهای

زیادی را در دستور کار قرار دادیم.

مدیرکل بیمه سلامت مازندران  تصریح کرد: با تلاش همه جانبه کارکنان
این اداره کل و آمادهسازی بستر مناسب جهت چاپ و صدور دفترچه، کار

تحویل دفترچههای بیمه سلامت در استان مازندران آغاز شد.

وی گفت: در این راستا به افرادی که واجد شرایط دریافت دفترچههای
بیمه سلامت هستند پس از بررسیهای لازم به صورت پیامک اطلاعرسانی
میشود تا برای دریافت دفترچه خود بر اساس اطلاعات ثبت شده در

سامانه بیمه سلامت اقدام کنند.
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بــه نقــش والای نهــاد شــورا در
توسعه استان اعتقاد داریم

خرداد 5, 1393

استاندار مازندران در نشست با اعضاي شوراي اسلامي استان، با اشاره
به اين كه شوراها مي توانند به عنوان بازوان پرتوان بخش هاي
مختلف فرهنگي و اقتصادي، ايفاي نقش كنند، ياد آور شد: استانداري
مازندران، جايگاه ويژه اي براي شوراها ي اسلامي قايل است و به نقش

والاي اين نهاد مردمي در توسعه استان اعتقاد دارد.

به گزارش  کیاپرس به نقل از  استانداري، ربيع فلاح جلودار، با
اعلام اين كه سال 93، سر آغاز حركت هاي بزرگ اقتصادي و فرهنگي در
استان خواهد بود، گفت: همه با هم با عزم ملي و مديريت جهادي و با
هم افزايي و همبستگي براي حل مشكلات و موانع توسعه مازندران گام

برداريم.
وي خاطر نشان كرد: در مدت حضورم در استان، سعي نموده ام به دور
از حاشيه ها، در ميدان عمل و در كنار مردم شهرها و روستاهاي
مناطق مختلف حضور يابم و از نزديك به مشكلات آنان گوش فرا دهم و
معتقدم كه مي توان با تلاش و همبستگي مسايل استان را ساماندهي

نمود.
استاندار با بيان اين كه مازندران عليرغم برخورداري از منابع آب،
در بهره گيري از اين نعمت خدادادي كم بهره است، بيان داشت: مهار
و مديريت منابع آب از اولويت هاي مهم استان است و به صورت مستمر

اين مهم را دنبال مي نماييم.
فلاح بر تعامل شوراهاي اسلامي با دستگاه هاي اجرايي در موضوع مهار
آب و تغيير غير مجاز كاربري اراضي در استان تاكيد كرد و اظهار
داشت: در آينده نزديك احكام صادر شده در خصوص تغيير غير مجاز

كاربري اراضي، اجرايي و با متخلفين به شدت برخورد خواهد شد.
استاندار از تشكيل شورايي به منظور مقابله با ساخت و سازهاي غير

https://www.kiapress.ir/?p=17028
https://www.kiapress.ir/?p=17028


مجاز ساحلي در 11 خرداد ماه امسال به خبر داد و ياد آور شد: 82
طرح منسجم و هماهنگ ساماندهي دريا با مسووليت فرمانداران در
استان در حال خدمات دهي به هموطنان است كه شوراها در اين راستا

نيز مي توانند فرمانداري ها را ياري رسانند.
وي با بيان اين كه در مازندران، فرصت ها و ظرفيت هاي اشتغال
فراواني وجود دارد، اذعان داشت: شوراها مي بايست با شناسايي فرصت
هاي شغلي در روستاها، به اعتلاي كار و كار آفريني در اين مناطق

اقدام نمايند.
استاندار با اعلام اين كه در درياي خزر به عنوان يك استخر بزرگ
توليد ماهيان مختلف و در نزديك به 400 هزار هكتار از زمين هاي كم
بازده ي قابل كشت استان، فرصت هاي شغلي  بسيار مطلوبي وجود دارد،
تصريح كرد: بايد با شناسايي و تبديل منابع و امكانات بالقوه،

زمينه شكوفايي بالفعل اشتغال در مازندران را فراهم نمود.
علي نبيان، معاون عمراني استاندار نيز در اين جلسه با اشاره به
اين كه فلسفه وجودي شوراها، تلاش براي توسعه كشور است، گفت:
شوراها بايد پس از شناسايي موانع و مشكلات، راهبردهاي اصولي و

علمي برون رفت از مسايل را ارايه نمايند.
وي بر مديريت درست و منطقي منابع در جهت اعتلاي مازندران تاكيد
كرد و عنوان داشت: شورا مي تواند در مسير شكوفايي مازندران، نقش

ويژه اي ايفا نمايد.
در اين جلسه افراشته، رييس شوراي اسلامي استان به ارايه گزارش
پرداخت و 10 تن از اعضاي شوراي اسلامي مازندران نيز هريك به ارايه

ديدگاه هاي خود پرداختند.
در پايان اين نشست، استاندار مازندران در ديدارهاي فردي با اعضاي
شوراهاي اسلامي استان،ضمن شنيدن نقطه نظرات و ديدگاه هاي هر يك از

آنان، در جهت رفع برخي مسايل دستوراتي را صادر نمود.

 

تکذیب خبر تودیع مدیران کل راه
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ــان ــازی و ورزش و جوان و شهرس
مازندران

خرداد 5, 1393

چندی است که خبر تودیع مدیران کل راه و شهرسازی و ورزش و جوانان
مازندران به عنوان خبرهای  داغ در سطح استان مطرح است که با
پیگیریهای صورت گرفته مشخص شد این  اخبار شایعاتی بیش نبوده اند.

به گزارش کیاپرس، رئیس روابط عمومی ورزش و جوانان مازندران
شایعات پیرامون برکناری مدیرکل ورزش و جوانان استان را به صراحت
تکذیب کرد و افزود: اکثریت نمایندگان مجلس در استان و شخص
استاندار از عملکرد و فعالیتهای مدیرکل ورزش و جوانان مازندران

رضایت کامل دارند.

یعقوبی با اشاره به حمایت کامل مدیرکل ورزش و جوانان از سوی
نمایندگان و استاندار اظهار داشت: مدیرکل ورزش و جوانان استان
برای رشد و توسعه ورزش استان تلاش میکند و به شایعات اخیر توجهی

ندارد.

مدیرکل راه و شهرسازی مازندران نیز که امروز همراه معاون وزیر
راه و شهرسازی برای بازدید از محورهای روستایی مازندران به
بابلسر رفته بود در پاسخ به سئوال خبرنگار فارس که آیا خبر تودیع
شما از سمت مدیرکلی راه و شهرسازی درست است، گفت: بحث حضور

جایگزینی دیگر برای من در مازندران مطرح نیست.

معاون عمرانی استانداری مازندران که متوجه این موضوع گفتوگو
درباره تودیع معارفه مدیرکل راه و شهرسازی مازندران شده بود نیز
با تکذیب این خبر گفت: خبر تودیع مدیرکل راه و شهرسازی مازندران
کذب است و تغییر و تحولی در مدیریت راه و شهرسازی مازندران وجود

ندارد.
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مهآفریـد از آغـاز تـا اعـدام/
جزئیـات آخریـن ملاقـات بـا همسـر/

نظر سیاستمداران
خرداد 5, 1393

مهآفرید امیرخسروی متولد سال ۱۳۴۸ اهل روستای ناش در شهرستان
رودبار استان گیلان و متهم ردیف اول اختلاس بزرگ سه هزار میلیاردی
است که سحرگاه شنبه ۳ خرداد ماه در ادامه اجرای حکمش، اعدام شد.

ایرنا نوشت: روستای ناش، روستایی در رودبار گیلان است که مهآفرید
در آنجا متولد شد؛ روستایی که با تأسیس یک شرکت آب معدنی نامش را

بر سر زبانها انداخت.

این فرد با معدل 10.42 دیپلم گرفت و نتوانست تحصیلات دانشگاهیاش
را در رشته عمران دانشگاه زنجان به پایان برساند. پس از شش ترم
با معدل 6.23 از دانشگاه اخراج شد. این تنها رشته دانشگاهی نبود
که قبول شد، پرستاری و مدیریت هم در کارنامه قبولیاش هست اما به

گفته همسرش هیچ وقت، فرصت کافی برای تحصیلات دانشگاهی نداشت.

هر چند درباره نابغه بودن وی صحبت فراوان شده است اما نماینده
دادستان درباره کند ذهنیاش صحبت کرده است.

وی در دفاعیاتش در پاسخ به اتهام کند ذهن بودن، گفت: «آقای
نماینده دادستان حرفهایی از معدل 10 دیپلم من به میان آورد در
حالی که اگر فرض کنیم من کند ذهن باشم، حاضرم با بزرگترین دکترای
اقتصاد ایران بحث و چالش کنم. حاضرم در یک اتاق دربسته تحتالحفظ
باشم و پس از تنها 4 سال، 4 شرکت خریداری شده را به سوددهی

برسانم بدون آنکه یک ریال به من پول بدهید.»

امیرخسروی در دوازدهمین جلسه دادگاه گفته بود: «فرض کنید که من
را اعدام کردید. آیا مملکت اصلاح میشود؟ کسانی که پنهان شدهاند چه

میشوند؟ این آقایان که در این پرونده همکاری داشتهاند.»
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سال 84 ؛ آغاز فعالیتهای اقتصادی مه آفرید

مهآفرید فعالیتش را با راهاندازی گاوداری به همراه برادرانش در
سالهای 1384 و 1385 آغاز کرد. وی که تا سال 1372 نیز در خدمت
سربازی بوده، این واحد دامداری را با استفاده از طرحهای زودبازده

بنیانگذاری کرده بود.

ادامه فعالیتهایش با سوء استفاده نسبت به این وامها همراه بود و
باعث شد که به فساد مالی روی آورد. همچنین سرمایه آغازین «شرکت
توسعه سرمایهگذاری امیر منصور آریا» در 28 خرداد ماه 1385 برابر
با 50 میلیون تومان بوده که بر اساس صورتجلسه هیئت مدیره همین
شرکت در تاریخ 30 بهمن ماه 87 به 20 میلیارد تومان افزایش پیدا

کرده است.

شرکت توسعه سرمایهگذاری امیر منصور آریا در سال 89 در راستای
اجرای اصل 44 قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران در اقداماتی مشکوک
توانست 94٫96 درصد از سهام ماشینسازی لرستان، 95٫2 درصد از سهام
گروه صنعتی فولاد ایران، 95 درصد از سهام مهندسی خط و ابنیه فنی
راه آهن (تراورس) و 39٫5 درصد از سهام فولاد اکسین خوزستان را

خریداری کند.

انتشار خبر اختلاس بزرگ مالی

در نیمه مرداد ماه 1390 خبری منتشر شد که همه را متعجب کرد و آن
خبر عبارت از این بود که سه هزار میلیارد تومان از وجوه بانکها
توسط مه آفرید امیرخسروی مدیر عامل شرکت توسعه سرمایهگذاری

امیرمنصور آریا اختلاس شده است.

انتشاردهنده این خبر سید محمد جهرمی مدیرعامل وقت بانک صادرات
بود و اختلاسی که از آن صحبت میشد از بانک صادرات شعبه اهواز صورت

گرفته بود.

در پی تشکیل پرونده قضایی در دادستانی اهواز، بانک صادرات با
تقدیم دو فقره شکوائیه اعلام کرد که هزار و 717 میلیارد تومان از
وجوه این بانک به صورت غیرقانونی توسط مه آفرید امیرخسروی با
همکاری سعیدرضا کیانی رییس شعبه بانک صادرات اهواز اختلاس شده

است.

بانک صادرات در این مرحله در قامت شاکی پرونده ظاهر میشود و
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مطالبه میکند که علاوه بر محکومیت متهمان تحت عنوان کلاهبرداری،
وجوه مورد ادعا نیز به بانک صادرات اعاده شود.

پرونده توسط بازپرس شعبه ششم اهواز تحت رسیدگی قرار میگیرد و
ابتدا رییس شعبه بانک صادرات اهواز در 13 مرداد ماه سال 90 و به
فاصله چند روز یعنی 17 مرداد ماه سال 90، مه آفرید امیرخسروی و
بهداد بهزادی معاون حقوقی وی با اعطای نیابت قضایی از اهواز به

تهران منتقل میشوند.

بعد از بازداشت رییس شعبه بانک صادرات اهواز، جلسهای در ساختمان
مرکزی بانک صادرات با حضور مدیران ارشد بانک و مهآفرید امیرخسروی
برگزار و مطالبات بانک بابت 136 ال سی که در بانک صادرات شعبه
اهواز گشایش شده بود، جمعاً یک هزار و 900 میلیارد تومان برآورد

میشود.

در آن جلسه توافق میشود یک چک 190 میلیارد تومانی به عنوان 10
درصد پرداخت نقدی توسط وکیل مهآفرید در اختیار بانک صادرات قرار
گیرد و مابقی مبلغ توافق شده نیز در یک بازه زمانی که مورد توافق

طرفین بود، پرداخت شود.

بعد از این توافق در محل ساختمان مرکزی بانک صادرات و هنگام خروج
مهآفرید و معاون حقوقیاش، مأمورینی که از اهواز به تهران فرستاده
شده بودند با برگه نیابت قضایی، این دو نفر را در محل بانک

دستگیر و به اهواز منتقل میکنند.

از آن تاریخ به بعد تعداد زیادی از مدیران زیر مجموعه شرکت توسعه
سرمایهگذاری امیرمنصور آریا و افرادی از بانکها تحت پیگرد قضایی

قرار گرفتند.

بعد از حدود دو ماه از تشکیل پرونده، به علت اینکه تشخیص داده شد
عمده عملیات در تهران صورت گرفته، دادستانی تهران از دیوان عالی
کشور تقاضا کرد تا با احاله رسیدگی از حوزه قضایی اهواز به حوزه

قضایی تهران موافقت کند.

دیوان عالی کشور در حکمی اعلام کرد که رسیدگی مقدماتی نیز در
دادستانی تهران انجام شود.

از آن تاریخ به بعد سیر پرونده در دادستانی تهران ادامه پیدا کرد
و شعبه ششم بازپرسی دادسرای ویژه کارکنان دولت به همراهی چندین



قاضی دیگر و با تقسیم کار، رسیدگی به این پرونده را در مرحله
تحقیقات مقدماتی انجام میدهند.

در ادامه یک هیئت کارشناسی سه نفره حسابرسی توسط دادستانی انتخاب
و این هیات گزارش 82 صفحه ای در مورد عملکرد مالی مهآفرید
امیرخسروی و گروه آریا تهیه کرد که در این گزارش آمده بود
مجموعاً در شعبه بانک صادرات اهواز 136 فقره ال سی ریالی داخلی
به مبلغ دو هزار و 855 میلیارد تومان به نفع شرکتهای طرف قرارداد

با گروه ملی فولاد ایران گشایش اعتبار شده است.

از این رقم قبل از تشکیل پرونده قضایی و بازداشت مهآفرید، مبلغ
900 میلیارد تومان در سررسیدهای مقرر پرداخت شده بود و مابقی ال

سی های نیز هنوز به سر رسیدههای خود نرسیده بودند.

بعد از تحقیقات مقدماتی، کیفرخواستی در 284 صفحه علیه 39 نفر
صادر شد و محور اصلی پرونده بر اساس اعتقاد دادسرا، سوء جریانی

بود که در شبکه بانکی کشور اتفاق افتاده بود.

البته در کنار این پرونده، پرونده دیگری نیز تحت این عنوان که در
جریان واگذاری پروژه ساخت راه آهن شیراز به بندرعباس از طرف
راه وزارت  مسئولان شرکت خط و ابنیه وجوهی به برخی از مسئولان 

پرداخت شده، شکل گرفت.

جمعاً 15 جلسه دادگاه برای این پرونده کلان بانکی تشکیل شد

جمعاً 15 جلسه دادگاه تشکیل شد که جلسات نخستین با حضور تمام
متهمان پرونده و وکلای آنها تشکیل شد ولی به تدریج محاکمات به

صورت فردی یا چنده نفره ادامه یافت.

نخستین جلسه دادگاه در تاریخ 29 اسفند ماه 1390 تشکیل شد و قاضی
دادگاه نقایصی در حدود 22 بند در رسیدگیها مشاهده کرد و دستور

تکمیل تحقیقات را داد و پرونده به دادسرا اعاده شد.

دادگاه پس از 15 جلسه در نهایت چهار نفر از متهمان را به اعدام،
دو نفر را به حبس ابد و بقیه متهمان را نیز به حبس از یک تا 20

سال محکوم کرد و در مورد دو نفر دیگر نیز حکم برائت صادر شد.

پرونده در پی اعتراض متهمان و وکلای آنها به شعبه 13 دیوان عالی
کشور ارجاع شد و شعبه دیوان احکام اعدام هر چهار نفر را تایید

کرد.
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البته بعد از رای دیوان عالی کشور تعداد زیادی از محکومان تقاضای
اعاده دادرسی کردند که مورد موافقت قرار گرفت و درباره اغلب آنها
حکم برائت صادر شد ولی احکام اعدام چهار فردی که پیشتر صادر شده

بود، تغییر نکرد.

رد مال و پرداخت مطالبات بانکها

بعد از رأی دیوان عالی کشور پرونده جهت اجرای حکم به دادسرا
بازگشت. آنهایی که به حبس محکوم شده بودند، زندانی شدند و

محکومان به اعدام نیز از قبل در زندان بودند.

در ادامه رسیدگی به این موضوع رد مال آغاز شد. مهآفرید به موجب
حکم قاضی سراج به رد مال و پرداخت جزای نقدی معادل یک چهارم مبلغ

دو هزار و 500 میلیارد تومان محکوم شد.

در مورد جزای نقدی تنها مهآفرید محکوم نشده بود بلکه چند نفر
دیگر از متهمان نیز محکوم شده بودند و غالب احکامی که در
رسیدگیهای مجدد، نقض و حکم تبرئه صادر شد، مربوط به همین قسمت

یعنی اتهام پولشویی بود.

به گفته وکیل مهآفرید، این مجرم جمعاً 38 شرکت تولیدی، خدماتی و
طرح ایجادی با پرسنل و کارگرانی در حد 17 هزار و 400 نفر داشت که
اداره همه این واحدها بعد از تاریخ 27 آذر ماه 1390 در اختیار
دادستانی تهران قرار گرفت و دادستانی یکی از معاونتهای خود را
ناظر و حافظ بر اموال و داراییهای مهآفرید امیرخسروی تعیین کرد.

غلامعلی ریاحی افزود: پس از آن تمام حسابها و اختیار اداره تمام
شرکتها از اختیار موکلم و مدیرانش خارج و در اختیار دادستانی
قرار گرفت به طوری که در طول دو سال گذشته، دادستانی تهران به
نیابت از موکلم حدود 460 میلیارد تومان پرداختی بابت حقوق و

دستمزد پرسنل و کارگران داشته است.

وکیل مهآفرید ادامه داد: بعد از مدتی مقرر شد اموال موکلم از
طریق انجام مزایده فروخته و طلب بانکها از محل آن پرداخت شود.

بانکهای طلبکار شامل بانک ملی در حدود یک هزار میلیارد تومان،
بانک سامان در حدود 370 میلیارد تومان، بانک پارسیان 100میلیارد
تومان، بانک سپه 63 میلیارد تومان و بانک رفاه کارگران 38
میلیارد تومان هستند و هنوز مزایده اموال وی در حال اجرا است.



مطابق حکم صادره مقرر شد مهآفرید امیرخسروی اصل مبالغ ال سیها را
به عنوان رد مال به بانکها بپردازد که جمع این وجوه یک هزار و

571 میلیارد تومان است.

وی ادامه داد: تا کنون تعدادی از املاک متعلق به موکلم توسط قوه
قضاییه در چهار نوبت به مزایده گذاشته شده که حاصل این مزایدهها
که به صورت تملیک به بانکها به نسبت مطالباتشان انجام میگیرد، در

حدود 140 میلیارد تومان است.

ریاحی در نیمه اردیبهشت 1393 در گفتوگو با ایرنا اظهار کرد: علاوه
بر این، بانک سامان به اجرای احکام دادستانی اعلام کرده مطالباتش
را با تقدیم دادخواست به دادگاههای حقوقی و مطابق مقررات حاکم بر
ال سی ریالی داخلی از بانک صادرات وصول کرده و مابقی نیز در حال
وصول است، بنابراین بانک سامان خود به خود از جریان این پرونده
بیرون رفته و در حال حاضر طلبکار اصلی این پرونده بانک ملی با

حدود یک هزار میلیارد تومان است.

وی سپس به نتایج مزایدهها اشاره کرد و گفت: نتیجه مزایدههایی که
تا کنون انجام شده این بوده که املاک موکلم مطابق حکم دادگاه به
نسبت مطالبات بانکها به صورت مشاعی به بانکهای طلبکار تملیک
میشود یعنی در یک پلاک ثبتی چهار بانک به صورت مشاع با یکدیگر
مالکیت پیدا میکنند که چون بانک ملی طلبکار اصلی است بیشترین سهم
را در هر پلاک ثبتی دارد که البته بعدها این بانکها باید با

یکدیگر برای فروش املاک و وصول وجوه آن با یکدیگر توافق کنند.

ریاحی اظهار کرد: در حال حاضر اجرای احکام با توجه به رأی صادره،
تملیک پلاکهای متعلق به مه آفرید امیرخسروی را به نسبت مطالبات
بانکها انجام میدهد و با توجه به اصرار بانکها برای سهیم شدن در
املاک تجاری و اداری موکلم، دادستانی چارهای جز تملیک املاک به

صورت مشاع به بانکها ندارد.

این وکیل دادگستری گفت: بانک ملی ابتدا در زمان مدیریت قبلی، با
حضور در اجرای احکام اظهار کرد که تمایلی به تهاتر یا تملک گروه
ملی فولاد یا شرکتهای متعلق به گروه آریا ندارد و تقاضا کرد
مطالباتش به صورت وجوه نقد پرداخت شود اما پس از تغییر دولت و
تغییر مدیریت بانک ملی، مدیرعامل جدید بانک ملی با حضور در
دادستانی اعلام کرد آمادگی دارد گروه ملی فولاد ایران را با کار
کارشناسی لازم به ازای مطالباتی که از موکلم و گروه آریا دارد،



تملک کند.

وی افزود: در این راستا درخواست تعیین هیات کارشناسی به کانون
کارشناسان دادگستری تهران ارایه شد و کانون کارشناسان دادگستری
نیز موضوع را به دادستانی تهران منعکس کرد و در نهایت به دستور
آقای تورگ معاون اجرای احکام دادستانی یک هیات کارشناسی مرکب از
11 کارشناس رسمی دادگستری، گروه ملی فولاد را به همراه 39 و نیم
درصد سهام شرکت فولاد اکسین حدود دو هزار و 100 میلیارد تومان

ارزیابی کردند.

وی بیان کرد: با توجه به اینکه حجم کلی بدهی موکلم و شرکت گروه
ملی فولاد اهواز یک هزار و 571 میلیارد تومان برای رد مال است و
با توجه به اینکه بانک سامان به طور کلی از پرونده اجرایی خارج
شده و 370 میلیارد تومان مطالبات آن بر ذمه بانک صادرات قرار
گرفته و از آن طریق در حال وصول است و اینکه در حدود 140 میلیارد
تومـان نیـز از مزایـده امـوال و املاک حاصـل شـده، بنـابراین 500
میلیارد تومان از حجم کلی بدهی موکلم کسر میشود و باقی مانده در
حدود هزار میلیارد تومان است که اگر تهاتر با بانک ملی تحقق
یابد، در آن صورت رد مال به نحو کامل انجام مییابد و میتوان گفت

اصل وجوه متعلق به بیتالمال اعاده میشود.

دریافت جریمه نقدی از مهآفرید در دستور کار دادستانی قرار گرفت

وکیل مدافع مهآفرید امیرخسروی در این خصوص نیز گفت: از نظر قانون
نحوه اجرای حکم، ابتدا باید حقالناس (رد مال) مطابق ماده 214
قانون مجازات اسلامی صورت گیرد و بعد نوبت جریمه میرسد و سخنگوی
قوه قضاییه نیز بارها بر این امر تاکید کرده است اما از نیمه
اسفند ماه سال 1392 بدون اینکه رد مال انجام شده باشد مزایده
اموال و شرکتهای موکلم بابت پرداخت جریمه در دستور کار دادستانی

قرار گرفت.

ریاحی با بیان اینکه روز سیزدهم اردیبهشت ماه 1393 مزایده سهام
مهآفرید امیرخسروی در گروه ملی فولاد ایران برگزار شد، گفت: با
حضور در جلسه مزایده، اعتراض کتبی خود را تقدیم و تقاضا کردم از

انجام مزایده جلوگیری و پرونده به دادگاه ارسال شود.

و اما پایان ماجرای مهآفرید

سخنگوی قوه قضاییه روز چهارشنبه در آخرین روز از اردیبهشت ماه



1393 با حضور در مجلس شورای اسلامی و در پاسخ به سوال نماینده
مردم بروجرد در خصوص وضعیت یقه سفیدها، توضیحاتی در مورد پرونده

اختلاس سه هزار میلیارد تومانی ارائه کرد.

حجتالاسلام و المسلمین غلامحسین محسنی اژهای در بخشی از صحبتهایش
گفت: این مجموعه حدود 57 شرکت داشت که تعداد قابل توجهی از آنها

یعنی 30 شرکت فعال بودند.

دادستان کل کشور افزود: از آنجایی که این مجموعه کارگران و
کارمندان زیادی داشت، اگر کمتوجهی میشد چندین هزار کارگر و
کارمند ممکن بود بیکار شوند و بخشی از این کارخانجات فعال چه بسا
ممکن بود که به تعطیلی دچار شوند. قراردادهای متعددی در داخل و
خارج از کشور بود و اگر به هر کدام از این قراردادها نمیرسیدیم

متضرر میشدیم.

به دنبال اظهارات مزبور نیز ریاحی وکیل مهآفرید در گفتوگو با
ایرنا گفت: پیشتر در دادگاه گفته بودند که مهآفرید شرکتی نداشته

است و اگر هم داشت، صوری بوده است.

به هر حال، سحرگاه شنبه سوم خرداد ماه، مهآفرید خسروی در ادامه
اجرای حکم دادگاه در زندان اوین اعدام شد، که البته به گفته وکیل

مدافعش حتی خانواده او نیز در جریان موضوع اعدامش نبودند.

احمد توکلی : از اعدام خوشحال نیستم، صرفاً از اجرای حکم قانون
خرسندم

به گزارش فارس، دکتر احمد توکلی نماینده مردم تهران در مجلس
شورای اسلامی نیز در پی اجرای این حکم، در مورد نتایج مثبت اجرای
حکم مهآفرید خسروی گفت: بالا رفتن هزینههای فساد مالی و ایجاد
بازدارندگی برای آن پیامد اجرای احکام برای مجرمان اقتصادی است.

احمد توکلی نماینده مردم تهران در مجلس با اشاره به اجرای حکم
اعدام مهآفرید خسروی گفت: این پروندهها ماهیتاً روند طولانی را طی

میکنند.

وی با تأکید بر استفاده متهمان پروندههای مالی از همه حقوق برای
دفاع از خود در روند محاکمه که طبعاً موجب تأخیر در صدور و اجرای
حکم میشود، گفت: به نظر من در پرونده مهآفرید خسروی روند معقولی
طی شد، البته من از اعدام کسی خوشحال نیستم، بلکه صرفاً از اجرای
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حکم قانون خرسندم.

نماینده تهران در مورد نتایج مثبت اجرای قانون در پروندههای فساد
مالی گفت: بالا رفتن هزینههای فساد مالی و ایجاد بازدارندگی برای

آن پیامد اجرای احکام برای مجرمان اقتصادی است.

توکلی در پایان از شخص رئیس قوه قضائیه، دادستان و همه قضاتی که
در روند این پرونده نقشآفرینی کردند، تشکر کرد.

خبرگزاری مهر نیز در گفتوگو با همسر مهآفرید امیرخسروی، جزئیات
آخرین ملاقات مهآفرید با همسرش را اعلام کرد. سارا خسروی گفت: صبح
شنبه سوم خرداد ماه از طریق رسانهها مطلع شدیم که حکم اعدام
همسرم در زندان اجرا شده است. در ابتدا تصور میکردیم این موضوع
صحت ندارد، اما وکیلمان با پیگیری ماجرا و مشاهده جسد مهآفرید به

ما اعلام کرد حکم اجرا شده است.

همسر مهآفرید خسروی در خصوص آخرین ملاقات با همسرش گفت: دیروز به
ما اجازه دادند که در مقابل دادسرا با مهآفرید دیدار کنیم. در
این دیدار روحیه همسرم مثل همیشه خوب بود و نمیدانست که فردا
قرار است حکم مجازاتش اجرا شود. وی در این دیدار اعلام کرد سه
درخواست را مطرح کرده که یکی از این درخواستها این بود که برایش
تلفن فراهم کرده تا او بتواند با تلفن صحبت کند. کاش همسرم
میدانست که این آخرین ملاقات است تا اگر وصیتی داشت، آن را به ما

میگفت.

سارا خسروی گفت: همه اموال شوهرم توقیف شده و او دیروز میگفت تا
تمام بدهیهایم را ندهم، حکم اجرا نمیشود. این موضوع نشان میداد

که همسرم هنوز برای تغییر حکم اعدامش امید داشت.

همسر مهآفرید خسروی در پایان گفت: قرار است یکشنبه 4 خرداد ماه
جسد همسرم را تحویل بگیریم.



مـرگ دختـر جـوان در حـادثه سـقوط
بلوک سیمانی

خرداد 5, 1393

سقوط بلوک سیمانی که از آن برای مسدود کردن یک مغازه در تبریز
استفاده شده بود به مرگ دختری جوان و جراحت شدید پدرش منجر شد.

این حادثه ساعت 14جمعه در خیابان شریعتی جنوبی تبریز رخ داد و
بلوک سیمانی بزرگی روی دختری 17ساله به نام مهناز و پدرش ابراهیم
افتاد و باعث مرگ دختر جوان شد.یکی از شاهدان عینی در اینباره به
همشهری گفت: از سهماه قبل شهرداری مغازه ابراهیم را پلمب کرده
بود. با اینکه از حدود 50سال قبل آنجا مغازه و ارث پدری ابراهیم
بود اما شهرداری به دلیل تخلف ساختمانی اجازه نمیداد او از آنجا
استفاده کند و مغازه را پلمب کرده و جلوی مغازه چند بلوک سیمانی
بزرگ گذاشته بود تا راه رفت و آمد به مغازه مسدود شود. وی ادامه
داد: بلوکها طوری در آنجا گذاشته شده بودند که هر لحظه امکان
داشت سقوط کنند و چند مرتبه هم در اینباره به شهرداری تذکر داده

بودیم اما فایدهای نداشت.

این شاهد عینی ادامه داد: روز حادثه ابراهیم و دخترش مهناز جلوی
مغازهشان بودند که یک کامیون از آنجا رد شد و بهدلیل موجی که از
صدای کامیون ایجاد شد ناگهان بلوک سیمانی سقوط کرد و روی این پدر
و دختر افتاد. شدت این ضربه به حدی بود که وقتی بلوک به سر مهناز
برخورد کرد، سر او محکم به زمین خورد و باعث مرگش شد. ابراهیم هم
زیر بلوک سیمانی گرفتار و کمر و دست و پایش خرد شد. بعد از این
حادثه با اورژانس تماس گرفتیم اما آنها خیلی دیر آمدند و دیگر

کار از کار گذشته بود.

از سوی دیگر یکی از اقوام ابراهیم نیز به همشهری گفت: ابراهیم
قبلا سیم کش بود و وضعیت مالی خوبی نداشت و مغازهاش را که ارث
پدریاش بود اجاره داده بود و مخارج خانواده و مادر بیمارش را
تأمین میکرد اما مأموران شهرداری گفتند در ساختن آنجا تخلف شده و
ابراهیم نمیتواند از آنجا بهعنوان مغازه استفاده کند و جلوی درش
بلوک سیمانی گذاشتند.این مرد درباره آخرین وضعیت ابراهیم گفت:
کمر، دست و پای او آسیب دیده و در بخش مراقبتهای ویژه بیمارستان
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شهدای تبریز بستری است و امروز (شنبه) هم جسد دخترش مهناز را از
پزشکی قانونی تحویل گرفتیم و تشییع کردیم.

توضیحات شهرداری

از سوی دیگر شهردار منطقه 3تبریز علت این حادثه را تلاش ابراهیم
برای فک پلمب مغازهاش اعلام کرد و او را مقصر اصلی این حادثه
دانست. حسین اکبری در این باره به پایگاه اطلاعرسانی و فرهنگی
شهریار گفت: از ماهها پیش با مشاهده تخلف ساختمانی یکی از ساکنان
در خیابان شریعتی تبریز، در راستای اجرای احکام و قوانین برخورد
با متخلفان، چند بلوک سیمانی مقابل ملک متخلف ایجاد شد اما
متأسفانه مالک متخلف بیآنکه درصدد جبران تخلف خود باشد، ظهر جمعه
بهطور خودسرانه اقدام به فک پلمب کرد و باعث سقوط بلوک سیمانی
روی خودش و فرزندش شد. در همین حال اظهارات اهالی این منطقه نشان
میدهد شهرداری چند مغازه دیگر را در این محدوده با استفاده از
بلوکهای سیمانی مسدود کرده و بهدلیل سست بودن پایه بلوکها هر

لحظه ممکن است حادثه مشابهی رخ دهد.

مصوبه فیلترینگ “واتس آپ” ابلاغ
شد ولی امکان فنی اجرا نداشت

خرداد 5, 1393

عضو کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه اینترنتی از تعامل مثبت
میان نمایندگان دولت و سایر سازمانهای عضو این کارگروه در آخرین
جلسه برپایی کمیته فیلترینگ سایتهای اینترنتی خبر داد و گفت:
برخلاف آنچه در برخی رسانه ها منعکس شده است دولت، فیلترینگ

محتوای مجرمانه را ضروری می داند.

به گزارش مهر، حجت الاسلام محمدرضا آقامیری با اشاره به اجرای
مصوبات کمیته فیلترینگ ادامه داد: در بحث فیلتر سایتهای اینترنتی
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باید توان فنی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات را در نظر گرفت.
البته نباید توان متخصصان داخلی را نادیده گرفت اما آنچه که واضح
است در جنگ نابرابر در فضای سایبری و با توجه به استراتژیهای

پیشرفته غرب، توان فنی وزارت ارتباطات کافی نیست.

او گفت: مصوبات کارگروه تعیین مصادیق فیلترینگ، در بسیاری مواقع
در اجرا با مشکلات فنی از سوی وزارت ارتباطات روبه رو میشود و

قابل اجرا شدن نیست.

آقامیری با اشاره به عدم اجرایی کردن مصوبه کمیته تعیین مصادیق
در مورد نرم افزار واتس آپ نیز گفت: در نحوه رای گیری برای
فیلترشدن این نرم افزار موبایلی، شبههای به وجود نیامد؛ چرا که
روز رای گیری 14 اسفند 92 بود و نماینده وزارت اطلاعات در تاریخ
19 اسفندماه 92 تغییر یافت و حکم آن ابلاغ شد؛ به همین دلیل رای
نماینده پیشین وزارت اطلاعات در این کارگروه برای مصوبه مذکور،
دارای وجاهت قانونی بود و وجود شبهه در این رای گیری، محلی از

اعراب ندارد.

این عضو کمیته تعیین مصادیق فیلترینگ با تاکید براینکه مصوبه این
کارگروه برای فیلتر نرم افزار موبایلی واتس آپ به وزارت ارتباطات
ابلاغ شده است در مورد عدم اجرای این مصوبه گفت: وزارت ارتباطات
قصد داشت این مصوبه را اجرایی کند اما به احتمال زیاد مشکلات فنی
و پیچیدگی در کار، اجرای این مصوبه را با تاخیر همراه کرده است.

او گفت: فعلا برنامهای از سوی کمیته تعیین مصادیق فیلترینگ، برای
مسدودسازی سایر نرم افزارها و شبکههای اجتماعی در دست انجام

نیست.

افزایـش ۸ درصـدی درخواسـت سـقط
جنین در پایتخت

خرداد 5, 1393

http://hamshahrionline.ir/details/89284
https://www.kiapress.ir/?p=16977
https://www.kiapress.ir/?p=16977


براساس اعلام سازمان پزشکی قانونی استان تهران درخواست سقط جنین
در سال گذشته ۸ درصد رشد داشته است.

به گزارش مهر، در سال گذشته هزار و 818 نفر برای دریافت مجوز سقط
درمانی (جسمانی) به مراکز پزشکی قانونی استان تهران مراجعه
کردند.این درحالیست که در سال 91 تعداد مراجعان برای دریافت مجوز
سقط درمانی (جسمانی) هزار و 684 نفر بود که این رقم رشد 8 درصدی

متقاضیان در سال 92 رانشان میدهد.


